engie

Process Safety Management Policy

Doc.Id: ST-POL-HO-ENG-GEN-006)

Process Safety Management shall be achieved by adopting the principles below:

Plant

- All physical assets shall be approved, installed, operated, maintained, modified and decommissioned in accordance with industry and business standards, specifications, practices and procedures.
- All physical assets shall be operated within their technical limitations and constraints which shall be defined and understood by relevant staff.
- All safety critical assets shall be identified and managed/maintained to ensure correct operation when required.

People

- Provision of effective leadership to demonstrate a commitment to process safety at all levels and develop a positive process safety culture.
- All tasks shall be undertaken by staff who are trained. competent and appropriately authorized.
- All staff shall achieve and retain competencies relevant to their role through the competency assurance framework.

Processes

- All accidents, incidents and near misses shall be reported and investigated at the earliest opportunity and lessons learnt implemented promptly as appropriate.
- Relevant hazard and safety information shall be communicated and shared, internally and externally, to ensure key messages reach those to whom it is most critical.
- A risk control framework shall be operated that identifies, assesses and mitigates hazards associated with the physical assets.
- A change control framework shall ensure the integrity of physical assets and the associated system.
- A framework of performance measurement supporting the review and continual improvement of associated processes will be operated.
- We will communicate this policy effectively to all relevant stakeholders and report our performance in an honest and open manner.

Senior management endorses this policy and is responsible for implementation within the business. This policy supports the commitments stated in the Asset Management Policy.

Signed:

يجب تحقيق سلامة إدارة العمليات من خلال اعتماد المبادئ التالية:

المنشأة:

- يجب أن تتم الموافقة على جميع الأصول المادية وتركيبها وتشغيلها وصيانتها وتعديلها وإيقاف تشغيلها وفقا لمعايير الصناعة والأعمال ومعاييرها وممارساتها وإجراءاتها.
- ويجب تشغيل جميع الأصول المادية في حدود القيود التقنية . والقيود التي يتعين على موظفين معنيين تعريفها وفهمها.
- يجب تحديد وإدارة جميع الأصول الحيوية للسلامة لضمان التشغيل الصحيح عند الحاجة .

الأفراد:

- توفير القيادة الفعالة لإثبات الالتزام بمعالجة السلامة على جميع المستويات وتطوير ثقافة إيجابية نحو سلامة العمليات.
- يجب تنفيذ جميع المهام من قبل الموظفين المدربين و ذوي . الكفاءة و المرخص لهم بشكل مناسب
- يجب على جميع الموظفين تحقيق الكفاءات ذات الصلة بدور هم والاحتفاظ بها ضمن إطار ضمان الكفاءة.

العمليات:

- يجب الإبلاغ عن جميع الحوادث والأحداث والحوادث الوشيكة الوقوع والتحقيق فيها في أقرب فرصة، ويتم تنفيذ الدروس المستفادة فورا وفق ما هو مناسب
- يجب أن يتم نشر معلومات المخاطر والسلامة ذات الصلة . ومشاركتها ، داخليًا وخارجيًا ، لضمان وصول الرسانل الرئيسية إلى الأشخاص الأكثر أهمية.
- يجب تشغيل إطار مراقبة المخاطر والذي يحدد المخاطر المر تبطة بالأصول المادية وتقبيمها والتخفيف من تأثير ها.
- يجب أن يكفل إطار مراقبة التغيير؛ سلامة الأصول المادية والنظام المرتبط بها.
- سيتم تشغيل إطار لقياس الأداء و الذي يدعم في المراجعة والتحسين المستمر للعمليات المرتبطة بها.
- وسوف نقوم بتوصيل هذه السياسة بشكل فعال إلى جميع أصحاب المصلحة المعنيين وتقديم تقرير عن أداننا بطريقة صريحة و مفتوحة.

وتزيد الإدارة العليا هذه السياسة وهي مسؤولة عن التنفيذ في إطار الأعمال التجارية. تدعم هذه السياسة الالنز امات المنصوص عليها فى سياسة إدارة الأصول

Yagoub Harbi Al Harthi (CEO)

Date:

17th October 2022

UNCONTROLLED if printed or exported from the document management system.

*****Revision, Review and Approval is managed through Document Management System****